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Besvarelse af spørgsmål 321 alm. del stillet af udvalget den 28. maj 
2020 efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 
Spørgsmål: 
Vil ministeren redegøre for, om regeringen aktivt har tænkt sig at ar-
bejde for en implementering af en "ja-tak ordning" for trykte reklamer 
på trods af, at det er imod Kommissionens svar fra 2012 og 2016, jf. E-
005626/2012 og E-004730/2016? 
 
Svar: 
Som jeg også har oplyst i mit svar på § 20-spørgsmål S 815, stillet af 
Carl Valentin (SF) den 18. marts 2020, har jeg sat et arbejde i gang, der 
skal undersøge fordele og ulemper ved en ”Ja tak”-ordning, samt de ju-
ridiske muligheder for en sådan ordning i lyset af den grønne dagsorden 
i dialog med EU-Kommissionen. Jeg oplyser også i svaret, at regerin-
gens evt. videre planer i forhold til en ”Ja tak”-ordning vil afhænge af 
resultatet af det igangsatte arbejde. Min besvarelse af § 20-spørgsmål S 
815 er vedlagt til orientering. 

 
Arbejdet er endnu ikke færdiggjort, og regeringen har således endnu ikke 
taget stilling, hvorvidt den vil arbejde for ændringer på dette område. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Simon Kollerup 
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